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          Protokół nr 21/20 
z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 15 czerwca 2020  
 
 

Ad 1. 
Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 
Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 
18:20 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych 
było 7 członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 
potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, nieobecna radna Elżbieta Kozakiewicz). 
Poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. Komisja jest przeprowadzona w trybie 
określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. 
zm.), za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 
229). Obrady odbywały się za pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego 
Microsoft Teams oraz systemu eSesja.  

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. W posiedzeniu za pośrednictwem systemu 
wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu eSesja uczestniczyli : 

1. Grażyna Filipowicz. 
2. Małgorzata Lipczyńska. 
3. Halina Mińczuk. 
4. Ewa Odulińska. 
5. Marek Piasecki. 
6. Sławomir Wołkowiecki 
7. Hanna Białas  

 
Nieobecna radna Elżbieta Kozakiewicz.  

 
Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli : 
1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla; 
2. Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
 Socjalnych i Zdrowia;  
3.  Agata Morkis – zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
 w Kędzierzynie Koźlu; 
4. Joanna Mazurkiewicz –radca prawny. 
 
 
Ad 2. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 19/20 z dnia 18 maja 2020 r. oraz protokołu  nr 20/20 z dnia 22 maja 

2020 r. 
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4.  Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo- 
socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktu wsparcia dla rodzin z 
terenu gminy - temat wynika z planu pracy. 

5. Informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Kędzierzynie-Koźlu w roku 2019- temat wynika z planu pracy. 

6. Analiza dotychczasowych działań w zakresie utworzenia hospicjum.  
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że do proponowanego porządku obrad 
wpłynęły dodatkowe materiały, z prośbą o wprowadzenie i zaopiniowanie przez komisję. 
Do wprowadzenia wnioski z dnia 10.06.2020 r: 

1. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.76.2019). 

2. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.77.2019). 

3. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.78.2019). 

4. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.83.2019). 

5. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.85.2019). 

Do wprowadzenia wnioski z dnia 15.06.2020 r: 
6. Do wprowadzenia: Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - z uwagi na rażące 
naruszanie regulaminu porządku domowego (wniosek nr PMS.7143.1.57.2016). 

7. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.4.2020). 

8. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.5.2020). 

9. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.86.2019). 

10. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.88.2019). 

11. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.90.2019). 

12. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.93.2019). 
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13. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.94.2019). 

14. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.97.2019). 

 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad materiałów dodatkowych i przyjęcie uzupełnionego porządku : 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad i przyjęcie uzupełnionego porządku  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir 
Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (3) 
Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 19/20 z dnia 18 maja 2020 r. oraz protokołu  nr 20/20 z dnia 22 

maja 2020 r. 
4.  Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo- 

socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktu wsparcia dla 
rodzin z terenu gminy - temat wynika z planu pracy. 

5. Informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Kędzierzynie-Koźlu w roku 2019- temat wynika z planu pracy. 

6. Analiza dotychczasowych działań w zakresie utworzenia hospicjum.  
7. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 

innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.76.2019). 

8. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.77.2019). 

9. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.78.2019). 

10. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.83.2019). 

11. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.85.2019). 

12. Do wprowadzenia: Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do 
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - z uwagi na rażące naruszanie 
regulaminu porządku domowego (wniosek nr PMS.7143.1.57.2016). 
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13. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.4.2020). 

14. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.5.2020). 

15. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.86.2019). 

16. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.88.2019). 

17. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.90.2019). 

18. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.93.2019). 

19. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.94.2019). 

20. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem 
innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.97.2019). 

21. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
22. Zakończenie obrad. 

 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 19/20 z dnia 18 maja 2020 r. oraz protokołu nr 20/20 z dnia 
22 maja 2020 r. 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu został 
przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad.  
Nikt nie zgłaszał uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, 
wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 19/20 z dnia 18 maja 
2020 r. oraz protokołu nr 20/20 z dnia 22 maja 2020 r. przez głosowanie. 
 
Radny Marek Piasecki zaproponował, aby każdy protokół poddać pod głosowanie osobno.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zgodziła się z tą propozycją  poddała pod 
głosowanie protokół nr 19/20. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 19/20 z dnia 18 maja 2020 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir 
Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (3) 
Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że protokół nr 19/20 został 
przyjęty bez uwag.  
 
Kolejno przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie protokół  
nr 20/20. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 20/20 z dnia 22 maja 2020 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Sławomir 
Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (3) 
Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz, Ewa Odulińska 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że protokół nr 20/20 został 
przyjęty, bez uwag.  
 

 
Ad 4. 
Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo- 
socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktu wsparcia dla 
rodzin z terenu gminy - temat wynika z planu pracy (informacja stanowi załącznik do nin. 
Protokołu). 
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że komisji 
został przygotowany obszerny materiał pisemny. Wyjaśnił, że świetlice socjoterapeutyczne 
odgrywają ważną rolę w społeczeństwie. Na osiedlu Azoty, świetlica zaprzestała działalności, 
z wielu względów.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał o frekwencję osób uczęszczających do świetlic, dlaczego 
przychodzi mniej dzieci niż zadeklarowano, czy ktoś się interesuje dlaczego dzieci nie 
uczestniczą w zającach w świetlicach. Zapytał czy jest duża potrzeba telefonicznych porad i  
pomocy psychologicznej, oraz czy pomoc jest prowadzona w stopniu ciągłym.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że są to 
zajęcia nadobowiązkowe, rodzice nie są zainteresowani co robią dzieci, tylko od 
zaangażowania opiekunów w świetlicy i atrakcyjności zajęć, wpływa na ilość uczestniczących 
oraz, że dzieci chętnie przychodzą. Frekwencja nie pokrywa się z ilością zapisanych dzieci, w 
jego ocenie l 50% obecność jest już sukcesem. Przeważnie chodzi 80% dzieci ale kiedy 
świetlica oferuje wycieczkę przychodzi 100% dzieci.  
 
W temacie teleporad poinformował, że psycholog na telefon może wskazać drogę ale nie może 
w tej terapii uczestniczyć. Udzielana jest tylko porada, z wskazaniem dalszych działań.  
 
Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
Socjalnych i Zdrowia, wyjaśniła, że taka oferta pomocy terapeutycznej jest prowadzona oraz  
porady świadczone są  w klubie młodzieżowym  prowadzonym przez stowarzyszenie ,,Brzdąc” 
w formie punktu konsultacyjnego, można dzwonić i takich porad zasięgać, lub przyjść po 
poradę. Natomiast samej terapii w takich miejscach prowadzić nie można. Gdyż każda terapia 
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musi odbywać się w podmiotach leczniczych. Teleporada jest świadczona również przez 
stowarzyszenie ,,Idea”, prowadzą również dwa punkty konsultacyjne. W czasie zamknięcia 
placówek przez korona wirusa tele porady były stale świadczone. Obecnie można korzystać z 
spotkań otwartych w trybie stacjonarnym.  
 
Radny Marek Piasecki dopytał w sprawie porad udzielanych przez telefon, który służy tylko 
jako pierwsze wsparcie ale wskazując mu poradę nie sprawdza się czy z niej skorzystał. .  
 
Maja Dobber-Mrożek wyjaśniła, że osoba dzwoniąca z problemem ma prawo do 
anonimowości. Jest to pierwszy krok, musi on być anonimowy gdyż daje poczucie 
bezpieczeństwa. W czasie rozmowy osoby są motywowane do dalszej pomocy, zapraszane do 
grup, w zależności pod problemu i sytuacji.  
 
Radna Grażyna Filipowicz zapytała czy jest prowadzona ewidencja ilość osób biorących udział 
w programie przeciwdziałania przemocy domowej oraz uzależnień. Czy będzie możliwość, aby 
świetlice działały na każdym osiedlu.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla wyjaśnił, że w przekazanym 
materiale została podana liczba dzieci korzystających tylko suma nie została podana, wyjaśnia, 
że  jest to ok. 300 dzieci. Świetlice działają we wszystkich dzielnicach Kędzierzyna-Koźla.  
 
Radna Ewa Odulińska zauważyła że tylko w Koźlu brakuje świetlicy. 
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla wyjaśnił, że nie działa od 
pół roku.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że w Koźlu 
świetlica działała w szkole, nie było chętnych osób oraz stowarzyszeń do jej prowadzenia. Lecz 
prowadzą rozmowy ze stowarzyszeniem, aby podjęło się prowadzenia świetlicy w Koźlu w 
budynku Caritas. Jeżeli nie uda się, wówczas zaproponują szkole prowadzenie świetlicy.  
 
Radna Grażyna Filipowicz zapytał co działo się z dziećmi od 20 Marca br.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że od 20 
marca br.  premier zakazał prowadzenia świetlic.  
 
Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał czy podejmowane działania w ratowanie młodych ludzi 
przynoszą konkretne wyniki, czy dzięki pomocy wychodzą z problemów, czy są wdzięczni.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że każde 
dziecko które trafia do świetlicy już jest ocalone. W tym momencie nie znajduje się na ulicy 
oraz w momencie w którym przebywa w świetlicy ma szansę na odbicie się. Różnie okazują 
wdzięczność.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zgodziła się z tymi słowami prezydenta.  
 
Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał czy jest wykaz dzieci które nie wyniosły nic z 
współpracy i procesu wychowawczego w świetlicach. Na co zostaną przeznaczone 
zaoszczędzone pieniądze.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że świetlice 
prowadzą ankiety, co zdarzyło się w czasie procesu wychowawczego. Pieniądze muszą zostać 
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przeznaczone tylko na cel przeciwdziałania alkoholizmowi przez dodatkowe lub rozbudowane 
zajęcia w świetlicach, w chwili kiedy będą mogły normalnie funkcjonować. Lub część środków 
może zostać przeznaczona za zajęcia sportowe dla stowarzyszeń. Trudno sobie wyobrazić jakie 
straty zostały poniesione 
 
Radna Hanna Białas wyjaśniła w kwestii wyliczalności pomocy, nie można tego wyliczyć. 
Można jedynie wskazać co daje dziecku uczęszczanie do świetlicy: wskazała, że wychowawcy 
pomagają każdemu dziecku w opanowaniu materiału szkolnego, każde dziecko przechodzi do 
kolejnej klasy to jest wymierny wynik na 300 dzieci. Drugi wynik to że wszystkie te dzieci 
mają zagwarantowane dożywienie. Uczestniczą również w zajęciach sportowych, mają szansę 
być w normalnym środowisku oraz uczestniczą w koloniach. Dla tych chwil warto pracować. 
Również rodzice dzieci uczęszczających współpracują z świetlicą, proszą o porady, omawiają 
problemy. Dodała, ponownie, że wyniki są nie policzalne . 
 
Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała czy dzieci z osiedla Azoty zostały skierowane do 
innych instytucji udzielających pomocy.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że dzieci z 
osiedla Azoty nie zostały bez opieki, zostały objęte pomocą pedagoga szkolnego. Nie dało się 
prowadzić świetlicy dla kilku dzieci.  
 
Maja Dobber-Mrożek dodała, że dzieci z osiedla Azot mogą uzyskać pomoc w świetlicy ,,Arka” 
na osiedlu Blachownia oraz PSP Szkoła nr 6. Natomiast dzieci z Koźla mogą uzyskać pomoc 
w świetlicach ościennych oraz w świetlicy koło sądu. 
 
Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał czy opiekunowie świetlic mają możliwość korzystania 
z wskazówek innych instytucji lub czy współpracują ze świetlicami z innych miast, czy 
wykorzystuje się doświadczenie innych świetlic, w pracy z młodzieżą.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że każdy 
kierownik świetlicy bazuje i wykorzystuje doświadczenia innych pedagogów, w formie 
opracowań książkowych oraz wymieniają się doświadczeniami na forach internetowych 
również korzystają z publikacji prasowych. Gmina Kędzierzyn-Koźle przez jakiś czas 
współpracowała z organizacją ,,SIEMACHA”. Lecz jako miasto nie partnerują w tych 
relacjach. Dodał, że praca wychowawców świetlic jest ciężka lecz daje dużo satysfakcji jak 
kolejne dzieci odnoszą sukcesy.  
 
Członkowie komisji Spraw Społecznych poprosili o przekazanie słów podziękowań 
kierownikom i wychowawcom świetlic środowiskowo- socjoterapeutycznych oraz punktów 
konsultacyjnych i innych punktu wsparcia za trudną i ciężką pracę dla rodzin z terenu gminy 
Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
 
 
Ad 6. 
Informacja o działaniach asystentów rodziny Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Kędzierzynie-Koźlu w roku 2019- temat wynika z planu pracy. 
 
Radny Marek Piasecki zapytał czy zakłada się, że rodzin z problemami będzie coraz więcej, 
czy planuje się zatrudnienie kolejnych asystentów rodzin, z czego biorą się dysfunkcje w 
rodzinach oraz że rodziny nie radzą sobie z coraz większą gamą problemów.  
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Agata Morkis wyjaśniła, że rodziny borykają się z wieloma dysfunkcjami. Pojawiają się nowe 
uzależnienia, dopalacze, hazard, młodzi rodzice są nieudolni wychowawczo, pojawiają się 
nowe problemy opiekuńczo wychowawcze Główną rolą asystentów rodziny jest pomoc i 
zapobieganie sytuacjom, żeby dziecko z domu biologicznego zostało odebrane do Domu 
Dziecka. Pracę z asystentem rodziny w takim przypadku i takie rozwiązanie wielokrotnie 
wskazuje sąd.  Jeżeli już dziecko zostaje odebrane do pieczy zastępczej, asystenci podejmują 
pracę z dysfunkcyjną rodziną, aby dzieci mogły wrócić do biologicznego domu. Asystent z 
rodziną pracuje od 14 miesięcy do ok. 3 lata.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała dyskusję, że wiele rodzin z 
dysfunkcjami lub niezaradnych życiowo potrzebuje pomocy asystenta rodziny gdyż 
samodzielnie nie potrafią rozwiązać swoich problemów, podziękowała za ogromną pracę 
wykonywaną przez asystentów rodzin, prosi o przekazanie słów podziękowań. Poinformowała, 
że komisja zapoznała się i przyjęła ww. analizę informację o działaniach asystentów rodziny 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu w roku 2019. 
 
Ad 7 
Analiza dotychczasowych działań w zakresie utworzenia hospicjum (materiał pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że w 2019 r. budynek został 
wybudowany, został przekazany dla ,,Caritas„ w celu prowadzenia działalności hospicyjnej 
lecz plany pokrzyżował korona wirus. Obecnie budynek został przekształcony na izolatorium. 
Zapytała o dalsze plany dot. uruchomienia hospicjum. 
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że na tę 
chwilę gmina czeka na decyzję co do tego budynku czy dalej będzie funkcjonowało jako 
izolatorium. Oczywiście Caritas będzie prowadził tę działalność, liczy na to, że jeszcze w tym 
roku Caritas rozpocznie prowadzenie tam działalności.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała o prowadzenie poradni medycyny 
paliatywnej. 
  
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że w tym 
roku gmina nie ma możliwości prowadzenia tej dzielności bo ze względu na wystąpienie korona 
wirusa, umowy nie zostały podpisane.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja zapoznała się z informacją 
Analiza dotychczasowych działań w zakresie utworzenia hospicjum.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wpłynęły wnioski o wskazanie 
lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 
wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego w 
celu pozyskania opinii komisji branżowej.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie każdy wniosek: 
 
Ad 8. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
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przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.76.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, dodała, że 
mieszkanie jest duży a zajmuje go dwu osobowa rodzina, czy są w kolejce gospodarstwa 
sześcioosobowe.. 
 
Maja Dobber-Mrożek wyjaśniła, że koszty z przygotowaniem nowego lokalu i 
przeprowadzeniem eksmisji są bardzo wysokie, dlatego dyrektor MZBK wyszedł z propozycją, 
aby wskazać ten sam lokal.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób 
chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 
najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.76.2019). 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” 
pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
Ad 9. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.77.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.77.2019)..  
Wyniki głosowania 
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ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 

6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
Ad 9. 

 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.78.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.78.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 
6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
Ad 10. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.83.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.83.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 
6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
Ad 11. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.85.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.85.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
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Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 
6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

 
Ad 12 

Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - z uwagi na rażące naruszanie regulaminu 
porządku domowego (wniosek nr PMS.7143.1.57.2016) (wniosek pisemny stanowi załącznik 
do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z innym 
uzasadnieniem z uwagi na rażące naruszanie regulaminu porządku domowego, otworzyła 
dyskusję w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie 
ww. wniosek. 
 
Wojciech Jagiełło wskazał, że we współpracy z MZBK szukają zawsze korzystnych rozwiązań.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał, czy dla tego najemcy gmina posiada się odpowiedni lokal. 
Ponieważ nikt nie chce mieć takiego  uciążliwego sąsiada.  
 
Radna Halina Mińczuk wyjaśniła, że MZBK występuje z wnioskiem o eksmisję do sądu, a sąd 
wskazuje lokalu socjalny lub lokal tymczasowy, wyrok sądu musi być respektowany, osoba 
mieszka w budynku socjalnym i na podstawie wyroku sądu, MZBK musi znaleźć lokal.  
W czasie dyskusji radna poinformowała, że odpowiadając myślała o innym wniosku. Z uwagi 
na problem z Internetem na początku obrad, radna zapytała się czy wprowadzano jakieś kolejne 
wnioski.  
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że głosują zgodnie z eSesją, .  
 
Kolejnych wyjaśnień w sprawie udzieliła Maja, że dla tej osoby sprawiającej uciążliwość 
sąsiadom, jest poszukiwany inny lokal.  
 
Radny Sławomir Wołkowiecki przypomniał sytuację ze swojego podwórka, przez wiele lat 
miał problem z rodziną zajmującą się 40 kotami, po wieku sprawach sądowych rodzina została 
przeniesiona do samodzielnego budynku. Lecz przez wiele lat sąsiedzi doświadczali wielu 
uciążliwości.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał czy gmina odwołuje się od takich rażących wyroków.  
Jeżeli jest taka możliwość to MZBK to robi. W dniu dzisiejszym odbył rozmowę z dyrektorem 
aby już przy składaniu wniosku do sądu o eksmisję będą argumentować nie tylko nie płaceniem 
ale również wskażą inne przesłanki. Bo odwołanie się do sądu możliwe jest tylko jak istnieją 
inne przesłanki.   
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że gmina jest zobowiązana przyznać 
mieszkanie socjalne, chociaż dokonali ograniczeń, że przyznaje się to samo mieszkanie. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - z uwagi na rażące naruszanie regulaminu porządku 
domowego (wniosek nr PMS.7143.1.57.2016)..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
PRZECIW (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 

6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
Ad 13 

Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.4.2020) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z wyrokiem o 
eksmisję lub zajmujących lokal bez umownie aby można było podpisać z osobami umowy, 
otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod 
głosowanie ww. wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.4.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. 
wniosek.  
 
Ad 14. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.5.2020) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
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do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, z wyrokiem o 
eksmisję lub zajmujących lokal bez umownie aby można było podpisać z osobami umowy, 
otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod 
głosowanie ww. wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.5.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Marek Piasecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 
6 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  
 
Ad 15. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.86.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.86.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. 
wniosek.  
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Ad 16. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.88.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.88.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. 
wniosek.  
 

Ad 17. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.90.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z wyrokiem  
o eksmisję lub zajmujących lokal bez umownie aby można było podpisać z osobami umowy, 
otworzyła dyskusję w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod 
głosowanie ww. wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.90.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
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NIEOBECNI (1)Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. 
wniosek.  
 
Ad 18. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.93.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.93.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. 
wniosek.  
 
Ad 20. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.94.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.94.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 



17 
 

ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. 
wniosek.  
 
Ad 21. 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.97.2019) (wniosek pisemny 
stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji został przedstawiony 
wniosek pisemny (stanowi załącznik do nin. protokołu), dot. wskazania lokalu przeznaczonego 
do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, otworzyła dyskusję 
w sprawie, wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji, poddała pod głosowanie ww. 
wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 
przeznaczonego do najmu socjalnego - (wniosek nr PMS.7143.1.97.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 
Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
NIEOBECNI (1) 
Elżbieta Kozakiewicz 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. 
wniosek.  
 
Ad 22. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Członkowie komisji podjęli dyskusję w kwestii odpowiedzi Starosty Powiatu do Apelu Rady 
Miasta Kędzierzyna-Koźla przyjętego na sesji w dniu 28 maja 2020 r., dot. zabezpieczenia 
pierwszej pomocy (tzw. SOR) i opieki medycznej mieszkańców gminy oraz koordynacji zadań 
służby zdrowia w związku z przekształceniem szpitala w Koźlu  
na szpital jednoimienny. Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle Ewa Odulińska poinformowała, że jest zdegustowana otrzymaną 
odpowiedzią. Uważa, że Starostwo Powiatowe nie wykazało dobrej woli współpracy a można 
było podjąć wspólnie działania gminy i powiatu. Można było działać wspólnie jako samorządy 
w imieniu i dla dobra mieszkańców. Przewodniczącą komisji Ewa Odulińska poinformowała, 
że Starosta i Rada Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nie wykazali inicjatywy i nie 
zorganizowali spotkania z lekarzami POZ w zakresie zabezpieczenia opieki medycznej 
mieszkańców. Przypomniała, że w pewnym momencie nie była zabezpieczona opieka nocna i 
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świąteczna. Dziwi ją brak chęci osobistej współpracy. Poinformowała, że przygotuje 
odpowiedz pisemną.  
 
Radny Sławomir Wołkowiecki również uważa, że nie została zabezpieczona opieka medyczna 
dla mieszkańców.  
 
Radny Marek Piasecki poinformował, że jest przerażony kwestią zarządzania służbą zdrowia 
przez starostwo, uważa, że nie została zapewniona ochrona zdrowia mieszkańców.  
 
Przewodniczącą komisji Ewa Odulińska poinformowała, że przez wiele lat dążyła do 
wspólnego spotkania, do którego nigdy nie doszło, jest niechęć ze strony starosty i Rady 
Powiatu na wspólne obrady i spotkania. Nie będzie już zabiegać o takie spotkanie.  
Nie zamierza uczestniczyć w obradach Sesji Rady Powiatu oraz posiedzeń Komisji Zdrowia i 
Opieki Społecznej Rady Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że kolejny termin 
komisji został ustalony na 17 sierpnia 2020 r. o godz.16:00. 
 
Ad 23. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 18:30 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
  
       
      PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

       Ewa Odulińska (-) 

Spisała 
A. Dworaczek 
 


